

International Conference on Primary Education 小學教育國際研討會 2009

Registration Form for Schools and School Members 學校及教職員報名表

School Information 學校資料

School Name 學校名稱 _____

Address 地址 _____

Payment receipt issued to 收據抬頭 _____

Contact Person 聯絡人

* Mr.先生 / Mrs.女士 / Miss 小姐 Email 電郵 _____

Name (Eng) _____ 姓名(中文) _____

Tel 電話 _____ Fax 傳真 _____

Conference Fee 研討會費用

1.	Staff as an individual 教職員個人註冊費 (Please complete separate forms for individuals 請每人填寫一份表格)	\$1,000	\$
2.	School-based Admission Rate 校本註冊費	\$1,000 x _____ sets 份	\$
3.	Group Rate 團體註冊費 ⁽¹⁾ (<24 classes 少於24班 – HK\$6,000 ; ≥24 classes 24班或以上 – HK\$8,000)		\$
	No. of classes in the School 本校共有班別 :		
	Preferred Date of Participation 擬定參與日期 :	Nov (11 月): * 25 / 26 / 27 (日)	
	No. of Participants 參與研討會人數 :		
4.	26.11.2009 Optional Banquet 大會晚宴 (自選活動)	\$350 x _____ tickets 張餐券	\$
Total Amount 總計費用 : ⁽²⁾			\$

School Chop 學校印鑒 ⁽³⁾

Signature 簽署 ⁽³⁾ _____

Date 日期 _____

* Please delete as appropriate 請刪去不適用者

(1) Lunch excluded. 不包括午膳。

(2) Please return this Form with a crossed cheque (payable to “The Hong Kong Institute of Education”) to the address below. 請填妥表格，連同劃線支票 (抬頭「香港教育學院」) 寄回下址。

(3) For School-based Admission Rate and Group Rate – the Registration Form should bear the school chop and school head’s signature. 校本註冊費及團體註冊費 – 請蓋上學校印章及由校長簽署。

(August 2009)



學界註冊優惠（截止日期：2009年9月30日）

教職員個人註冊費 - \$1,000

- 適用於在本地學校服務之教職員。

校本註冊費 - \$1,000

- 以學校名義註冊，學校可選派任何教職員參與不同環節，但每節限一人。
- 學校可因應需要，繳付多份校本註冊費。

團體註冊費

- 以學校名義註冊，由同一學校的教職員組團參與**其中一天**研討會，作為專業發展日。不論參與人數，註冊費劃一為：**少於 24 班之學校 - \$6,000； 24 班或以上之學校 - \$8,000**
- 大會恕不提供午膳。
- 學校在註冊時需選定參與日期，一經接納，恕不接受改期申請。

附註：註冊費包括下列項目

- 參與研討會全程（繳付教職員個人註冊費或校本註冊費者）或指定日期（繳付團體註冊費者）所有環節，大會晚宴除外。
- 獲贈研討會資料袋一套，及享用大會提供之小休茶點和午膳（除特別註明者外）。

Privilege Rates for Schools (Deadline: September 30, 2009)

Staff as an Individual - \$1,000

- Apply to individuals serving local schools.

School-based Admission Rate - \$1,000

- A school can be a participant for registration purpose. It may send different staff members to the Conference sessions, one head per session.
- A school can pay for multiple sets of school-based admission to meet its need.

Group Rate

- A school may line up its staff members for **ONE** particular Conference day as Staff Development Day. The registration fees, regardless of no. of participants, are levied according to the total no. of classes in the school: **<24 classes – HK\$6,000； ≥24 classes – HK\$8,000**
- Lunch excluded.
- The school must indicate the preferred date of participation. Once accepted by the Conference Secretariat the choice is irreversible.

Remarks: The above fees include

- admission to all sessions of the whole Conference (Staff as an individual and School-based Admission Rate) or of a designated Conference day (Group Rate). Optional banquet excluded.
- conference pack, tea breaks and lunches (unless otherwise specified)